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PROTOKÓŁ Nr I/10 
z obrad I (inauguracyjnej) sesji  

Rady Miejskiej w Pyrzycach VI kadencji 
z dnia 1 grudnia 2010 r. 

 
godzina rozpoczęcia - 14:00; 
godzina zakończenia – 15:39; 

 

Do punktu 1 porządku 
       Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum. 
 

Zgodnie z art. 20 ust. 2c ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 
gminnym I – inauguracyjną sesję Rady Miejskiej VI kadencji w Pyrzycach 

otworzyła i prowadziła do czasu wyboru Przewodniczącego Rady Miejskiej 
najstarsza wiekiem radna – Pani Danuta Cząstka. Przywitała Radnych, 
zaproszonych gości, Pana Burmistrza oraz wszystkich przybyłych na obrady 

sesji, a szczególnie witam moje kole żonki i kolegów Sołtysów. 
 

 Lista obecności sołtysów stanowi zał. Nr 1 do protokołu; 

 Lista obecności dyrektorów szkół i przedszkoli stanowi zał. Nr 2 do 
protokołu; 

 Lista obecności zaproszonych gości stanowi zał. Nr 3 do protokołu; 
 Lista obecności dyrektorów spółek i jednostek stanowi zał. Nr 4 do 

protokołu. 

 
Do punktu 2 porządku 
 Wręczenie zaświadczeń o wyborze na radnego. 

 
Przewodnicząca obrad – Danuta Cząstka – Poprosiła Pana Andrzeja 

Ogrodownicza – Przewodniczącego Gminnej Komisji Wyborczej w Pyrzycach 
o wręczenie Zaświadczeń wybranym Radnym potwierdzającym ich wybór na 
Radnego Rady Miejskiej w Pyrzycach. 

 
Przewodniczący GKW – Andrzej Ogrodowicz – Mam zaszczyt dzisiaj 

wręczyć Paniom i Panom Radnym zaświadczenia o wyborze na Radnego do 
Rady Miejskiej w Pyrzycach. Jednocześnie chciałbym wszystkim wybranym 
serdecznie pogratulować wyboru. Treść zaświadczeń, które Państwu wręczę 

jest następująca: „Stosownie do art. 128 ustawy z dnia 16 lipca 1998 r. 
ordynacja wyborcza do rad gmin, rad powiatów i sejmików województw (Dz. 
U. z 2010 r. Nr 176, poz. 190 z późn. zm.) Gminna Komisja Wyborcza 

w Pyrzycach stwierdza, że w wyborach, które odbyły się dnia 21 listopada 
2010 r. zostali wybrani:” Poprosił o podejście wyczytywanych Radnych celem 

wręczenia zaświadczenia. Po wręczeniu zaświadczeń o wyborze na radnego 
Przewodniczący GKW, jeszcze raz serdecznie pogratulował wybranym 
Radnym życząc owocnej pracy na rzecz naszego samorządu. 

 
Dalszą część sesji Rady prowadziła do chwili wyboru Przewodniczącego 

RM najstarsza wiekiem Radna Danuta Cząstka zgodnie ze scenariuszem, 
który stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 
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Do punktu 3 porządku 

       Złożenie ślubowania przez radnych. 
 

Zgodnie z art. 23a.1 ustawy o samorządzie gminnym każdy z Radnych 
złożył ślubowanie. Po odczytaniu przez Przewodniczącą obrad Panią Danutę 
Cząstkę, Roty Ślubowania o brzmieniu: „Wierny Konstytucji i prawu 

Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego 
sprawować godnie, rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej 
gminy i jej mieszkańców.”, wywołani kolejno radni przez najmłodszą 

wiekiem Radną Panią Joannę Kołatkiewicz wypowiedzieli słowo „ślubuję”, 
a co niektórzy z dodatkiem zdania: „Tak mi dopomóż Bóg”. 

 
Do punktu 4 porządku 
 Stwierdzenie quorum. 

 
Przewodnicząca obrad – Danuta Cząstka – Na podstawie listy obecności 

stwierdziła, iż na stan 15 Radnych obecni są wszyscy, co stanowi 
odpowiednie quorum do podejmowania prawomocnych uchwał.  
 Lista obecności radnych stanowi zał. Nr 6 do protokołu; 

 
Przewodnicząca obrad –Danuta Cząstka – Odczytała porządek obrad, który 
stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 

 
Do punktu 5 porządku 

         Wybór Przewodniczącego Rady V kadencji. 
a) zgłaszanie kandydatów wraz z uzasadnieniem; 

 

Przewodnicząca obrad – Danuta Cząstka – Zwróciła się z prośbą do 
radnych o zgłaszanie kandydatów na Przewodniczącego Rady Miejskiej 

w Pyrzycach. 
 
Radny Marian Osękowski – Zgłosił kandydaturę radnego Mariusza Majak 

na Przewodniczącego Rady Miejskiej. Uzasadnił, iż radny Mariusz Majak ma 
42 lata, wykształcenie wyższe prawnicze, radnych dwóch kadencji, 
w poprzedniej kadencji 2002 – 2006 był członkiem Komisji Budżetu i Komisji 

Rewizyjnej, w ostatniej kadencji Rady Miejskiej w Pyrzycach był 
przewodniczącym Komisji Rewizyjnej. Jest zatrudniony w Starostwie 

Powiatowym na stanowisku powiatowego rzecznika praw konsumentów, ma 
bardzo duże doświadczenie w organach samorządowych i to byłaby 
odpowiednia kandydatura na przewodniczącego Rady Miejskiej. 

 
Przewodnicząca obrad – Danuta Cząstka – Zwróciła się z pytaniem do 
Radnego Mariusza Majaka, czy wyraża zgodę na kandydowanie? 

 
Radny Mariusz Majak – Oświadczam, iż wyrażam zgodę na kandydowanie 

na przewodniczącego Rady Miejskiej. 
 
Radni nie zgłosili więcej kandydatów. 
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Przewodnicząca obrad – Danuta Cząstka – Zamknęła listę kandydatów na 

przewodniczącego Rady Miejskiej w Pyrzycach. 
 Poinformowała, iż zgodnie z art. 19 ust. 1 ustawy o samorządzie 

gminnym wybór przewodniczącego RM następuje bezwzględną większością 
głosów w obecności, co najmniej połowy ustawowego składu rady, 
w głosowaniu tajnym. 

 
b) wybór Komisji Skrutacyjnej; 

 

Przewodnicząca obrad – Danuta Cząstka – Zwróciła się z prośbą 
o zgłaszanie kandydatów do składu Komisji Skrutacyjnej, która przeprowadzi 

głosowanie. 
 
Radny Marian Osękowski – Do składu Komisji Skrutacyjnej zgłosił Radnego 

Damiana Błażejewskiego.  
 Radny Damian Błażejewski wyraził zgodę. 

 
Radny Dariusz Jagiełło - Do składu Komisji Skrutacyjnej zgłosił Radną 
Bożenę Tołoczko.  

 Radna Bożena Tołoczko wyraził zgodę. 
 
Radna Joanna Kołatkiewicz - Do składu Komisji Skrutacyjnej zgłosiła 

Radną Zofię Gumowską.  
 Radna Zofia Gumowski wyraziła zgodę. 

 
Nie zgłoszono więcej kandydatów do składu Komisji Skrutacyjnej. 
 

Przewodnicząca obrad – Danuta Cząstka – Poddała pod głosowanie 
Komisję Skrutacyjną w następującym składzie:  

                                          1. Radny Damian Błażejewski. 
                                          2. Radna Bożena Tołoczko. 
                                          3. Radna Zofia Gumowska. 

 
WYNIK GŁOSOWANIA: ZA – 14; PRZECIW – 0; WSRZYMAŁO SIĘ – 1.  
Skład Komisji Skrutacyjnej został zaakceptowany przez Radę. 

 
Przewodnicząca obrad – Danuta Cząstka – Poprosiła o przejście Komisji 

Skrutacyjnej do Biura Rady Miejskiej (pokój 273) w celu przygotowania kart 
do głosowania. 
 

Przewodnicząca obrad – Danuta Cząstka – Ogłosiła 15 minut przerwy. 
Przerwa od godz. 14:14 do godz. 14:27; 

Po przerwie: 
 
c) Przeprowadzenie głosowania; 

 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Damian Błażejewski - wyjaśnił 
zasady głosowania oraz ważność oddanego głosu. 



 4 

Każdy z Radnych wyczytany kolejno wg listy obecności dokonał wyboru, po 

czym Komisja Skrutacyjna przeszła do Biura Rady w celu przeliczenia głosów 
i sporządzenia protokołu. 

 
Przewodnicząca obrad – Danuta Cząstka – Ogłosiła 15 minut przerwy. 

Przerwa od godz. 14:34 do godz. 14:48; 
Po przerwie: 

 
d) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór. 

 
Po przeliczeniu głosów Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Damian 

Błażejewski ogłosił wyniki głosowania.  
W głosowaniu oddano:                        - głosów ważnych -15; 
                                                          - głosów nieważnych – 0; 

                                                          - głosów za – 14; 
                                                          - głosów przeciw – 0; 

                                                          - wstrzymało się od głosowania – 1; 
Karty do głosowania stanowią załącznik Nr 8 do protokołu. 
 

 Na podstawie wyników głosowania Komisja stwierdziła, iż 
Przewodniczącym Rady Miejskiej w Pyrzycach został radny Mariusz Majak. 
 Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego 

protokołu. 
 

Przewodnicząca obrad – Danuta Cząstka –  Odczytała podjętą uchwałę. 
Uchwała Nr I/1/10 stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca obrad – Danuta Cząstka – Życząc sukcesów i owocnej 
pracy przekazała uroczyście łańcuch Przewodniczącego Rady oraz dalsze 

prowadzenie obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Mariusz Majak – Któż miesiąc temu 

przewidziałby, że będziemy w takiej sytuacji, ale życie niesie ze sobą różne 
scenariusze, których przewidzieć się nie da.  
 Zwrócił się do wszystkich zebranych na Sali: Szanowni Państwo Radni, 

Szanowni zgromadzeni – dziękuję za tak duży mandat zaufania, jak od 
Państwa otrzymałem (otrzymałem 14 głosów za, przy jednym głosie 

wstrzymującym) uważam, że jest to bardzo duży mandat zaufania. Tak się 
złożyło, że Komitet Wyborczy Alternatywa dla Pyrzyc wprowadził do Rady 
pięciu Radnych (najwięcej), natomiast na moją skromną osobę zagłosowało 

najwięcej wyborców, jeżeli chodzi o wynik wyborów na radnego. Otrzymałem 
zatem niejako od wyborców taki naturalny mandat do tego, aby przyjąć tą 
funkcję. Dziś Szanowni Państwo przyjmuje ta funkcję, nie uchyla się od 

obowiązków, ponieważ uważam, że taki jest mój obowiązek. Natomiast 
chciałbym zwrócić Państwa uwagę, że ostateczny wynik wyborów 

samorządowych 2010 rozstrzygnie się w dniu 5 grudnia i rozstrzygną go 
wyborcy.   
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Zaproszeni goście złożyli Przewodniczącemu Rady serdeczne gratulacje oraz 

wręczyli kwiaty, m.in. Burmistrz Pyrzyc – Kazimierz Lipiński, Przewodniczący 
Rady V kadencji – Andrzej Gumowski. 

 
Do punktu 6 porządku 
         Wybór Wiceprzewodniczących Rady. 

a) zgłaszanie kandydatów; 
 
Radna Danuta Cząstka – Zgłosiła kandydaturę radnego Wiesława 

Kruszewskiego na wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. Uzasadniła, iż jest 
rodowitym Pyrzyczaninem, ma wykształcenie wyższe, jest absolwentem 

Politechniki Szczecińskiej na wydziale inżynieryjno – ekonomicznym 
transportu, jest długoletnim członkiem PSL, członkiem zarządu powiatowego 
PSL i członkiem zarządu miejsko – gminnego PSL. Był Radnym II kadencji 

Rady Miejskiej, obecnie emerytowany nauczyciel. 
 

 Radny Wiesław Kruszewski wyraził zgodę na kandydowanie na 
wiceprzewodniczącego RM. 

 

Radny Dariusz Jagiełło - Zgłosił kandydaturę Pana radnego Ryszarda 
Grzesiaka na wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. Uzasadnił, iż Pan 
Ryszard od roku 1974, kiedy rozpoczął pracę zawodową na ziemi pyrzyckiej 

jest z nią związany. Ukończył Politechnikę Szczecińską, gdzie otrzymał tytuł 
inżyniera mechanika, następnie Uniwersytet Szczeciński uzyskując tytuł 

magistra ekonomii. Niemal przez cały okres swojej pracy pełnił funkcje 
kierownicze, obecnie jak wszyscy wiemy jest dyrektorem szpitala, a dwie 
kadencje wcześniej był wice starostą pyrzyckim. Za osiągnięcia zawodowe 

został uhonorowany Srebrną Odznaką Gryfa Zachodniopomorskiego. 
W wyborach samorządowych w 1998 r. został Radnym Powiatu, wówczas był 

wice starostą i od roku 2006 jest Radnym Rady Gminy. Bardzo proszę 
o poparcie tego kandydata na wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 
 

 Radny Ryszard Grzesiak wyraził zgodę na kandydowanie na 
wiceprzewodniczącego RM. 

 

Radni nie zgłosili więcej kandydatów. 
 

b) Powołanie Komisji Skrutacyjnej; 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Mariusz Majak – Wniósł o to, aby 

powołana do tej pory Komisja Skrutacyjna, która działała przy wyborze 
Przewodniczącego, również pracowała w tym samym składzie jak do tej pory, 
czyli: 

- Przewodniczący – Damian Błażejewski; 
- członek – Bożena Tołoczko; 

- członek – Zofia Gumowska. 
 
Radni nie zgłosili żadnego sprzeciwu. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej – Mariusz Majak – Poddał pod głosowanie 

skład Komisji Skrutacyjnej do wyboru Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej 
w następującym składzie:  

                                      1) Damian Błażejewski; 
                                      2) Bożena Tołoczko; 
                                      3) Zofia Gumowska. 

 
WYNIK GŁOSOWANIA: ZA – 15 (jednogłośnie); 
Skład Komisji Skrutacyjnej został zaakceptowany przez Radę. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Mariusz Majak – Poprosił o przejście 

Komisji Skrutacyjnej do Biura Rady Miejskiej (pokój 273) w celu 
przygotowania kart do głosowania. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Mariusz Majak – Ogłosił 15 minut 
przerwy. 

Przerwa od godz. 15:00 do godz. 15:12; 
Po przerwie: 

 

c) przeprowadzenie głosowania; 
 
Członek Komisji Skrutacyjnej – Bożena Tołoczko - wyjaśnił zasady 

głosowania oraz ważność oddanego głosu. 
 

Każdy z Radnych wyczytany kolejno wg listy obecności dokonał wyboru, po 
czym Komisja Skrutacyjna przeszła do Biura Rady w celu przeliczenia głosów 
i sporządzenia protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Mariusz Majak – Ogłosił 15 minut 

przerwy. 
Przerwa od godz. 15:17 do godz. 1:26; 

Po przerwie: 
 

d) podjęcie uchwały stwierdzającej wybór. 
 

Po przeliczeniu głosów Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej Damian 
Błażejewski ogłosił wyniki głosowania. W głosowaniu oddano:  

                                                          - głosów ważnych -15; 
                                                          - głosów nieważnych – 0; 
 

Kandydaci na wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Pyrzycach otrzymali 
następującą ilość głosów: 
                          1) Grzesiak Ryszard Edward     - głosów za – 13; 

                                                                          - głosów przeciw – 0; 
                                                                          - wstrzymało się – 2; 

                          2) Kruszewski Wiesław Andrzej - głosów za – 13; 
                                                                          - głosów przeciw – 1; 
                                                                          - wstrzymało się – 1; 

Karty do głosowania stanowią załącznik Nr 11 do protokołu. 
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 Na podstawie wyników głosowania Komisja stwierdziła, iż 

wiceprzewodniczącymi Rady Miejskiej w Pyrzycach zostali:  
                                                            radny Grzesiak Ryszard Edward      

                                                        radny Kruszewski Wiesław Andrzej 
 Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego 
protokołu. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Mariusz Majak – Odczytał podjętą 
uchwałę. 

Uchwała Nr I/2/10 stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Mariusz Majak – Złoży gratulacje nowo 
wybranym Wiceprzewodniczącym Rady i zaprosił ich do stołu prezydialnego. 
 

Wiceprzewodniczący RM – Ryszard Grzesiak – Szanowni Państwo, przede 
wszystkim Radni, chciałem bardzo serdecznie podziękować za tak wielkie 

zaufanie. Postaram się by swoją postawą i zaangażowaniem, współpracą 
z Panem Przewodniczącym, który uzyskał również bardzo dobry wynik 
w głosowaniu, chciałbym współpracować i pracować jak najlepiej dla tej 

Rady i dla tej Gminy. Przede wszystkim dobro naszych mieszkańców, naszej 
gminy jest tutaj istotne i w tym zakresie postaram się skupić swoją 
działalność. Dziękuję serdecznie za tak dobry wynik. 

 
Wiceprzewodniczący RM – Wiesław Kruszewski – Panie Przewodniczący, 

Wysoka Rado, zaproszeni goście, również dziękuję za zaufanie mam nadzieję, 
że wszystko, na co będzie mnie stać to postaram się dla dobra gminy 
poświęcić swoje siły i osiągnąć to, co będziemy mieć w planie dla rozwoju 

gminy. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Mariusz Majak – Był to ostatni 
merytoryczny punkt naszego porządku obrad, w przerwie Pan Burmistrz 
prosił o udzielenie mu głosu. Chciałby powiedzieć parę słów w sprawach 

dosyć ważnych, dotyczących naszej gminy, więc uważam, że warto zrobić taki 
wyłom i pomimo tego, że nie ma w porządku obrad wystąpienia burmistrza, 
to jednak dopuścić Pana Burmistrza do głosu. 

 
Burmistrz Pyrzyc – Kazimierz Lipiński – Dziękuję za udzielenie mi głosu. 

Serdecznie gratuluje wszystkim Radnym za społeczne zaufanie, jakim 
obdarzyli Was mieszkańcy. Podstawowym zadaniem samorządu jest dążenie 
do podnoszenia jakości życia mieszkańców, a to zobowiązuje. Każdego dnia 

będziecie rozliczani, a potem podsumowanie przyjdzie za 4 lata. Tak jak Pan 
Przewodniczący powiedział, jeszcze kilka zdań o sprawach bieżących, ale 
ważnych.  

Dzisiaj w tej sali zacni, pracowici i znani działacze kultury zostali odznaczeni 
Odznaka Honorową Gryfa Zachodniopomorskiego, jak również w tej sali 

dzisiaj został zainaugurowany rok 2011 jako Rok Miłosza, gratuluję 
wszystkim, wśród wyróżnionych jest Radna Danuta Cząstka.  
Szanowni Państwo, ustawodawca przesądził o trybie prac nad budżetem 

w ten sposób, że organ wykonawczy składa projekt budżetu Radzie Miejskiej 
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i do RIO do 15. listopada. Tak się stało w tym roku, na skutek opóźnionych 

wyborów, że przed 15 listopada nie było organu uchwałodawczego, do 
którego Burmistrz miał złożyć projekt budżetu, dlatego też prace się kończą 

i najprawdopodobniej w dniu jutrzejszym Rada Miejska, poprzez Biuro Rady 
Miejskiej otrzyma projekt budżetu na rok 2011. Nie będzie to mątwy budżet, 
myślę, że jeżeli weźmiemy pierwsze strony gazet o zauważymy, co się dzieje, 

a Gmina Pyrzyce jest częścią składową naszego państwa. Proponuję pewną 
restrukturyzację funkcjonowania kosztów tylko po to, aby jak najwięcej 
pieniędzy poświęcić na inwestycje, które są tak bardzo potrzebne. Dla 

niektórych będą, pewne propozycje cały czas, pewnym zaskoczeniem, ale one 
idą w kierunku uzdrowienia niektórych sytuacji w jednostkach naszej 

Gminy, jak również w Urzędzie, więc jutro najprawdopodobniej Rada Miejska 
otrzyma.  
Interesuje pewnie Państwa i mieszkańców, co będzie się działo z drogą nr 3, 

kiedy prognozy są nieciekawe, a Wojewódzkie Centrum Zarządzania 
Kryzysowego informuje o mogących wystąpić niedogodnościach w ruchu 

komunikacyjnym. Rzecz się ma następująco, iż dwie firmy Maldrobót 
Myślibórz i Trasnkompleks posiadają jeszcze umowy z Generalną Dyrekcją 
Dróg Krajowych i Autostrad na bieżące zimowe utrzymanie odcinka drogi 

byłej krajowej nr 3. Powiedziałem bieżące, ponieważ jeden samochód 
z nośnikiem(zbiornik z solanką) i z pługiem ma utrzymać jeden odcinek drogi 
od Mielęcinka do Żabowa, a drugi od Żabowa do Bydgoszczy. Na pewno, 

jeżeli będą opady takie jak w ubiegłym roku tonie ma szans na utrzymanie 
przejezdności, dzisiaj Pan Wojewoda zachodniopomorski zorganizował 

spotkanie, Pani kierownik Iza Kozłowska – Gidyńska o godz. 13:00 była na 
tym spotkaniu, jeszcze nie mam informacji, co tam ewentualnie zapadło, 
mimo wszystko droga jest gminna z mocy prawa. Pan Wojewoda czuje 

odpowiedzialność, że ewentualne zakłócenia i doniesienia prasowe mogą tą 
sytuację znacząco pogorszyć, dlatego przejmuję się tą sytuacją. Chodniki 

i drogi gminne pozostałe na mocy porozumienia z PPK będą w miarę potrzeb 
utrzymywane, także tak to na dzień dzisiejszy i do końca roku bieżącego 
wygląda. Tak na dobrą sprawę nie mamy, co się za bardzo martwić, jeżeli 

chodzi o miesiąc grudzień. 
Kolejna sprawa, spadki temperatur powodują, iż ci, którzy nie mają dachu 
nad głową, nie mówię bezrobotni, bo wśród tych osób część jest 

bezrobotnych (ma status bezrobotnego), część nie ma, na życzenie, czy też 
z innych powodów, ale tutaj nie dzielimy na tych, którzy pod względem 

formalno – prawnym mają status bezdomnego, niektórzy nie, pracownicy 
OPS jak również Straż Międzygminna z sobą ściśle współpracuje i każdego 
dnia docierają do tych miejsc, w których mogą pojawić się, pojawiają się 

osoby, które zachowują się tak jak w chłodną letnią noc, jakiś szałas zbity 
z folii czy z jakiejś narzuty i dlatego proponujemy tym, którzy są w takich 
sytuacjach, żeby skorzystali z noclegowni w Dębnie, czy gdzie indziej, 

odmawiają, ale tych najbardziej odpornych w ostatnim czasie udało się 
przekonać, więc pilnujemy tego tematu.  

Miło mi poinformować, że w dniu wczorajszym odbyło się otwarcie świetlicy 
środowiskowej dla dzieci i młodzieży, dorosłych w Żabowie, to też ma w jakiś 
sposób związek z tym okresem. Dzieci będą mogły korzystać ze świetlicy 



 9 

środowiskowej. Piękna świetlica, bajkowe wnętrze, wykonana została za ok. 

100.000 zł i Żabów posiada już dzisiaj taką świetlicę środowiskową.  
Również 2 zdania o inwestycjach: prowadzona jest inwestycja budynku przy 

Placu Wolności, w którym mieści się m.in. PDK, jak również trwają 
inwestycje w Żabowie przy szkole podstawowej, a mówię o budowie sali 
gimnastycznej, świetlicy wiejskiej oraz rozbudowy szkoły podstawowej 

w Żabowie. Są Sołtysi, bardzo proszę i apeluję, aby wzorem lat poprzednich 
zadbać o mienie komunalne, które na mocy prawa nadzorujecie, ale również, 
które nie może być obce, jeżeli chodzi o Waszą pracę społeczną, myślę 

o wodzie na cmentarzach, myślę o instalacjach wodnych w świetlicach i nie 
tylko. Okiem gospodarskim proszę spojrzeć na swoje sołectwa, aby nie 

dopuścić do ewentualnych strat, które mogą się pojawić, spadek temperatury 
znaczący.  
Kończąc dziękuję serdecznie mieszkańcom Gminy Pyrzyce za dwunastoletnią 

współpracę, dziękuję Radnym wszystkich kadencji za pracę przez 12 lat. 
Dziękuję tym, którzy brali udział w wyborach i oddali na mnie głos, mam 

nadzieję, że rozstrzygnięcie niedzielne wyłoni najlepszego burmistrza na 
jakiego stać dzisiaj Gminę Pyrzyce. Tak jak powiedziała Pani profesor Ewa 
Łętowska – mój autorytet prawny, „zrobiłam, co mogę, kto potrafi niech zrobi 

lepiej”, ja mówię zrobiłem co mogłem, a kto potrafi niech zrobi lepiej. 
Dziękuję Panu Przewodniczącemu za udzielenie głosu, życzę Państwu 
wszystkiego dobrego, lepszych decyzji dla naszego środowiska przez 

najbliższe 4 lata. 
 

Do punktu 7 porządku 
      Zamknięcie obrad I – inauguracyjnej sesji Rady Miejskiej 
w Pyrzycach VI kadencji. 

 
Przewodniczący Rady Miejskiej – Mariusz Majak – Został wyczerpany 

porządek obrad dzisiejszej sesji, nie pozostaje mi nic innego, jak podziękować 
Szanownym Paniom i Panom Radnym za udział w sesji oraz wszystkim 
zaproszonym gościom biorącym udział w dzisiejszej sesji i zamknął obrady  

I – inauguracyjnej sesji Rady Miejskiej.  
 
 

Protokołowała  
Anna Piotrowska 

 
                                                                      Przewodniczący Rady Miejskiej 
 

                                                                                Mariusz Majak  
 
                                                           

 


